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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z odpowiedzią na moją interpelację BMR.0003.30.20l8 dotyczącą wymiany oraz 

budowy wiat przystankowych proszę o ponowną bieżącą informację w tym temacie. 

Składałem już prawie 2 lata temu w tym temacie zapytanie i wniosek. Uczniowie szkoły 

złożyli w tej sprawie wniosek poparty sporą ilością głosów. Uczniowie Ci kończą właśnie rok 

szkolny czy nawet edukację w tej placówce, a efektów naszej prośby w dalszym ciągu brak. 

Czy zakup nowych wiat przystankowych to naprawdę aż taki problem logistyczny l 

finansowy dla gminy czy problem polega na czymś innym. 

Proszę również 'o przegląd stanu tec;hnicznego wiaty przystankowej przy skrzyżowaniu ulic 

Batorego i Sławięcickiej. Wiata ta podczas zeszłorocznych wichur wywróciła się i została 

teoretycznie naprawiona. Ale czy wiata stojąca na cegłach spełnia wymogi techniczne i jest 

bezpieczna? 
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